Reminder! URGENT! Last week for YCW internships APPLICATIONS! / Rappel! Dernière semaine pour DEMANDES  de stages JCT!

   


[bookmark: _GoBack]There is one week remaining to submit your applications for the Young Canada Works (YCW) internships!  The deadline is February 1st!

More funding = more applications to be approved by the Canadian Council of Archives!
This year again, as part of the Youth Employment Strategy of the Government of Canada, we have been allocated supplemental funding by the Department of Canadian Heritage, which means that we will be able to help fund 4 times as many internship projects than usual. 

For more information, and to obtain a copy of the Employer Guide, please visit our web site (http://www.archivescanada.ca/YCW). You will find the links for the program's Guidelines and application forms on the YCW website (young-canada-works.canada.ca).

A reminder that you can apply for multiple internships!

If you have any questions concerning your application in the archival field, do not hesitate to contact Louise Charlebois or Isabelle Alain at ycw_jct@archivescanada.ca

If you have any questions concerning your application as a library operating in English, do not hesitate to contact Sabrina Pound (ycw-cla@archivescanada.ca) or Louise Charlebois at ycw_jct@archivescanada.ca.


**********


Il reste une semaine pour soumettre vos demandes de stages Jeunesse Canada au travail (JCT)! 
La date d’échéance est le 1er février!

Plus de financement = plus de demandes à approuver par le Conseil canadien des archives!
Cette année encore, dans le cadre de la Stratégie emploi jeunesse du Gouvernement du Canada, le ministère du Patrimoine canadien nous a accordé un financement supplémentaire, ce qui signifie que nous serons en mesure d'aider à financer quatre fois plus de stages que d'habitude.

Nous vous invitons à visiter notre site (http://www.archivescanada.ca/YCWFR) pour plus d'information et pour obtenir une copie du Guide de l'employeur 2018. Vous trouverez les formulaires de demande sur le site JCT (jeunesse-canada-travail.canada.ca).

Nous vous rappelons que vous pouvez appliquer pour plusieurs stages.

Si vous avez des questions concernant votre demande dans le domaine archivistique, n'hésitez pas à communiquer avec Louise Charlebois ou Isabelle Alain au ycw_jct@archivescanada.ca

